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PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi 30.ianuarie.2025 la sediul Primăriei comunei Apateu cu  ocazia întrunirii în 

şedinţă ordinară a Consiliului local al comunei Apateu judeţul Arad 
 
 

Şedinţa s-a convocat în baza Dispoziţiei nr. 6/23.01.2025 a primarului comunei Apateu 
privind convocarea în şedinţă ordinară a Consiliului local al comunei Apateu, conform art. 134, 
alin. (1), lit. a) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, 
cu modificările și completările ulterioare și se desfășoară la sediul Primăriei comunei Apateu din 
localitatea Apateu nr. 364, județul Arad. 

Înainte de a trece la procedurile legale privind desfășurarea ședinței consiliului local, 
secretarul general al comunei Apateu aduce la cunoștința participanților prevederile 
Regulamentului (UE)2016/679 al Parlamentului European şi al Consiliului din 27 aprilie 2016 
privind protecţia persoanelor fizice în ceea ce priveşte prelucrarea datelor cu caracter personal 
şi privind libera circulaţie a acestor date şi de abrogare a Directivei 95/46/CE (Regulamentul 
general privind protecţia datelor), precum și prevederile art. 138, alin. (2), lit. c) din Ordonanța 
de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, coroborat cu art. 27, alin. (2), lit. c) din Anexa nr. 2 la Ordinul Ministerului Dezvoltării, 
lucrărilor Publice și Administrației nr. 25/2021 pentru aprobarea modelului orientativ al 
statutului unității administrativ-teritoriale, precum și a modelului orientativ al regulamentului 
de organizare și funcționare a consiliului local, față de posibilitatea cetățenilor cu domiciliul sau 
reședința în comuna Apateu de a asista la ședințele consiliului local. 
 În continuare secretarul general al comunei face prezenţa consilierilor prin apel nominal 
constatându-se că sunt prezenţi 13 consilieri din totalul 13. Există cvorumul necesar pentru 
desfăşurarea şedinţei şi adoptarea de hotărâri. 
 După terminarea procedurii privind prezenţa consilierilor se trece la alegerea 
preşedintelui de şedinţă. Se fac propuneri, domnul Bota Adrian-Florin propune pe domnul 
Botaș Florea-Radu. Nu mai sunt alte propuneri. Se supune la vot deschis prin ridicarea mâinii, cu 
unanimitate de voturi, 13 voturi „pentru” domnul Botaș Florea-Radu este ales preşedinte de 
şedinţă.   
 Domnul secretar general Botaș Ioan informează consiliul local că potrivit art. 123 din 
OUG nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
președintele de ședință este ales pe o perioadă de cel mult 3 luni, acesta conduce ședințele 
consiliului și semnează hotărârile adoptate de acesta. Președintele de ședință este ales, prin vot 
deschis cu majoritate simplă, pentru ședința curentă, urmând a fi ales un alt consilier la 
viitoarea ședință. Totodată vreau să mai informez consiliul local că la aprobarea prin vot a 
următoarelor: alegerea președintelui de ședință, aprobarea procesului-verbal al ședinței 
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anterioare și aprobarea ordinii de zi, care sunt situații procedurale prevăzute de regulamentul 
de organizare și funcționare al consiliului local, nu constituie hotărâre a consiliului local ca act 
administrativ, menționare acestor situații procedurale, precum și rezultatul votului se fac 
obligatoriu în procesul-verbal al ședinței, conform art. 27 alin. (22) din anexa la Regulamentul 
de organizare și funcționare a Consiliului local al comunei Apateu aprobat prin HCL Apateu nr. 
19/2021. 
 În continuare preşedintele de şedinţă dă cuvântul secretarului general al comunei 
pentru a supune votului consilierilor procesul-verbal al şedinţei anterioare care a fost pus la 
dispoziţia consilierilor, în timp util, pentru a fi studiat, conform art. 138, alin. (15) din Ordonanța 
de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările 
ulterioare, cu mențiunea că procesul-verbal al şedinţei anterioare dacă nu a fost comunicat 
consilierilor locali odată cu documentul de convocare se regăsește pe masă înainte de 
începerea ședinței în plen. 
 Se supune la vot deschis prin ridicarea mâinii, cu unanimitate de voturi, 13 voturi 
”pentru” este aprobat procesul-verbal al şedinţei anterioare aşa cum a fost întocmit şi formulat 
cu mențiunile de mai sus. 
 Astfel, după aprobarea procesului-verbal al ședinței anterioare se semnează procesul-
verbal de numerotare, închidere și sigilare a dosarului ședinței ordinare din data de 20.12.2024. 
 Totodată, domnul Botaș Ioan, secretarul general al comunei, atrage atenția mebrilor 
consiliului local despre situațiile de incompatibilități și situațiile de conflict de interese 
prevăzute de lege. 
 Invitaţi şi participanţi la şedinţă: domnul Tulcan Stelian-Vlăduț, reprezentant al SC 
Petroline Rafinare SRL, domnul Bule Ionel din Apateu nr. 455, cetățeni, crescători de animale: 
Malița Petru și Malița Ioan, Apateu nr. 185B, Botaș Dănuț, Apateu nr. 195, Dănila Ioan, Apateu 
nr. 111. 
 Domnul Botaș Ioan, secretarul general al comunei Apateu, având în vedere 
evenimentele de la ședințele anterioare, aduce la cunoștința președintelui de ședință despre 
faptul că participanții la ședință, alții decât consilierii și persoane interesate, care au cereri 
depuse la consiliul local, respectiv cetățenii comunei, nu pot să ia cuvântul decât dacă au un 
interes în problema supusă dezbaterii consiliului local, au posibilitatea de a asista la dezbaterile 
ce au loc în cadrul ședinței, conform prevederilor, art. 138, alin. (2), lit. c) din Codul 
administrativ aprobat prin Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019, cu modificările și 
completările ulterioare și art. 27, alin. (5) teza II din Anexa nr. 2 la Ordinul nr. 25/2021 al 
Ministerului Dezvoltării, Lucrărilor Publice și Administrației, pentru aprobarea modelului 
orientativ al statutului unității administrativ-teritoriale, precum și a modelului orientativ al 
regulamentului de organizare și funcționare a consiliului local, astfel cum a fost aprobat de 
Consiliul local al comunei Apateu prin Hotărârea nr. 19/2021. 
 Domnul Botaș Florea-Radu, consilier, președinte de ședință întreabă dacă se poate trece 
la aprobarea ordinii de zi? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, solicită consiliului local suplimentarea ordinii de zi, 
conform art. 135, alin. (8) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ, cu modificările și completările ulterioare, cu următoarul punct, având în vedere 
că cererea a fost comunicată acestora: 
 1. Cereri adresate Consiliului local al comunei Apateu. 
 Membrii consiliului local sunt de acord. 
 Nu mai sunt alte propuneri de introducere pe ordinea de zi. 
 Preşedintele de şedinţă, supune votului consilierilor ordinea de zi a şedinţei ordinare, 
conform prevederilor art. 135, alin. (7) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 
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privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare. Se supune la vot deschis 
prin ridicarea mâinii, cu unanimitate de voturi, 13 voturi „pentru” este aprobată următoarea 
 

ORDINE DE ZI : 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobare plată cotizatie a Consiliului Local Apateu 
aferentă anului 2025, la bugetul Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor Judeţul Arad. - inițiativa primarului 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea inventarului bunurilor din domeniul 
public/privat al comunei Apateu, județul Arad. - inițiativa primarului 

3. Proiect de hotărâre privind modificarea Statutului Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă Canalizare Judeţul Arad,  la care comuna Apateu este membru asociat. - 
inițiativa primarului 

4. Proiect de hotărâre privind completarea HCL nr.101/20 decembrie 2024 privind 
indexarea impozitelor si taxelor locale aplicabile in cadrul unitatii administrative teritoriale 
Comuna apateu aferente anului 2025. - inițiativa primarului 

5. Proiect de hotărâre privind stabilirea perioadei în care se efectuează inventarierea 
anuală a bunurilor din domeniul public și din domeniul privat al comunei Apateu, județul Arad, 
precum și data până la care se face publicarea pe pagina de internet a instituției. - inițiativa 
primarului 

6. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții al 
aparatului de specialitate al Primarului comunei Apateu, județul Arad. - inițiativa primarului 

7. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului Local al 
Comunei Apateu în Adunarea Generală a Asociaților Asociației de Dezvoltare Intercomunitară 
de Transport Public Arad în vederea aprobării modificării Contractului de delegare a gestiunii 
Serviciului de transport public local nr. 704/02.12.2019. - inițiativa primarului 

8. Cereri adresate Consiliului local al comunei Apateu. 
 9. Diverse. 
 

 Se trece la dezbaterea punctelor înscrise pe ordinea de zi : 
 
 Nici un consilier nu își anunță interesul personal pe care îl are la adoptarea hotărârilor în 
vederea consemnării în mod obligatoriu în prezentul proces-verbal al ședinței, conform art. 228, 
alin. (2) din Ordonanța de urgență a Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu 
modificările și completările ulterioare.  
 De menționat că domnul Bule Ionel, din Apateu nr. 455 filmează ședința cu telefonul. 
 Punctul 1. Proiect de hotărâre privind aprobare plată cotizatie a Consiliului Local Apateu 
aferentă anului 2025, la bugetul Asociaţiei de Dezvoltare Intercomunitară Sistem Integrat de 
Gestionare a Deşeurilor Judeţul Arad. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Nu sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Botaș Florea-Radu, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 1/2025. 

Punctul 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea inventarului bunurilor din domeniul 
public/privat al comunei Apateu, județul Arad. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
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 Nu sunt discuții, se trece la vot: 
Domnul consilier Botaș Florea-Radu, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 

ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 2/2025. 

Punctul 3. Proiect de hotărâre privind modificarea Statutului Asociaţiei de Dezvoltare 
Intercomunitară Apă Canalizare Judeţul Arad,  la care comuna Apateu este membru asociat. - 
inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Nu sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Botaș Florea-Radu, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 3/2025. 

Punctul 4. Proiect de hotărâre privind completarea HCL nr.101/20 decembrie 2024 
privind indexarea impozitelor si taxelor locale aplicabile in cadrul unitatii administrative 
teritoriale Comuna apateu aferente anului 2025. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Nu sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Botaș Florea-Radu, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 4/2025. 

Punctul 5. Proiect de hotărâre privind stabilirea perioadei în care se efectuează 
inventarierea anuală a bunurilor din domeniul public și din domeniul privat al comunei Apateu, 
județul Arad, precum și data până la care se face publicarea pe pagina de internet a instituției. - 
inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Nu sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Botaș Florea-Radu, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 5/2025. 

Punctul 6. Proiect de hotărâre privind modificarea organigramei și a statului de funcții al 
aparatului de specialitate al Primarului comunei Apateu, județul Arad. - inițiativa primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Discuții pe marginea proiectului de hotărâre și a materialelor prezentate: 
 Domnul consilier Stana Stelian-Dumitru - domnule primar, în ce constă modificarea 
organigramei și ce înseamnă? 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - în baza Legii nr. 296/2023 prin care se dispune 
reducerea cu 10% a posturilor. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - ceea ce am explicat eu, pe îndelete, acum două luni. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - să înțeleg că, compartimentul cultură s-a 
desființat. 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan - s-a desfințat și a activitatea a intrat în componența 
unui alt compartiment: Compartiment relații cu publicul, registratură, arhivă, mediu și cultură. 
 Domnul consilier Botaș Florea-Radu - atunci eu propun să desființăm și comisa cultură, 
nu-și mai are rostul... 
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 Domnul consilier Mișca Teodor - nu era mai potrivit ca arhiva și registratura să se 
regăsească în compartimentul cultură?! Eu unul nu sunt de acord cu desființarea culturii. 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - nu știu cum era mai bine, vă pot spune mai 
departe pașii care se vor face dacă acest proiect nu v-a trece primarul trebuie să facă o hâtrie la 
prefectură, să ceară un punct de vedere, nu se poate să nu se pună în executare o lege. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - nu se pune problema să nu treacă ci în forma în care e, 
noi nu avem treabă cu legea în sine ci cu organigrama, eu nu sunt de acord să se desființeze 
compartimentul cultură, avem exemplu cum s-a furat identitatea națională acum, coiful lu 
străbunicul lu Decebal (...) mâine, poimâine, pruncii voștri Dani (cu referire la domnul consilier 
Culda Ionel-Daniel) vor cere să-și schimbe sexul... 
 Domnul secretar general Botaș Ioan - nu știu ce legătură are schimbarea de sex cu 
proiectul de hotărâre... solicit domnului președinte de ședință să limiteze cuvântul domnului 
consilier Mișca Teodor deoarece discursul acestuia nu are legătură cu punctul înscris pe ordinea 
de zi. Domnul președinte de ședință nu este de acord, domnul consilier continuă cu neglijarea 
culturii, cu sexul care este tot o cultură în opinia domnului consilier... eu nu sunt de acord, să se 
dea atribuții mai multe, sunt de acord că nu s-a muncit suficient la cultură, dar acuma dacă tot 
ați scăpat de omul ăla de la cultură domnul primar, angajați un om competent să facă treaba și 
mai dăi și alte atribuțiuni dar nu dai la registratura care nu a fost până acum îi dai cultura, 
activități de la cultură ci invers, cel de la cultură să preia registratura și arhiva... 
 Domnul consilier Mișca Teodor continuă - ... de exemplu, Duțule, tu ai muncit la muzeu, 
la Apateu, mi se pare domn primar, domnu secretar, tu mă, ăsta, mi se pare că asta înseamnă 
cultură, nu(?), nici asta nu înseamnă cultură(?!) dacă schimbarea sexului nu înseamnă cultură(!), 
lipsă de cultură? (cu adresare la secretarul general), mi se pare că asta înseamnă cultură... 
Domnul secretar general îi răspunde că dacă prin asta cu sexul percepe domnul consilier că e 
cultură e problema lui... 
 Restul discuțiilor nu se consemnează în procesul-verbal. 
 Nu mai sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Botaș Florea-Radu, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, 7 voturi ”pentru”, domnii consilieri Fărcuț Robert-
Florin, Mang Ioan-Stelian, Haneș Mădălin-Ioan, Vujdeu Florin, Rus Daniel, Andor Ioan-Florin și 
Tulcan Petrișor-Claudiu, 6 voturi ”împotrivă” din care o abținere, domnii consilieri Botaș Florea-
Radu, Mișca Teodor, Stana Stelian-Dumitru, Bota Adrian-Florin, Culda Ionel-Daniel și Valcan 
Adrian-Ionel care se abține, este adoptată Hotărârea nr. 6/2025. 

Punctul 7. Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat special reprezentantului 
Local al Comunei Apateu în Adunarea Generală a Asociaților Asociației de Dezvoltare 
Intercomunitară de Transport Public Arad în vederea aprobării modificării Contractului de 
delegare a gestiunii Serviciului de transport public local nr. 704/02.12.2019. - inițiativa 
primarului 
 Domnul primar Dănila Sorin-Ioan, în calitate de inițiator, prezintă proiectul de hotărâre, 
raportul de specialitate, raportul de aprobare, care se anexează la dosarul ședinței. 
 Nu sunt discuții, se trece la vot: 

Domnul consilier Botaș Florea-Radu, președinte de ședință, supune la vot deschis prin 
ridicarea mâinii, fiecare articol în parte, cu unanimitate de voturi, 13 voturi ”pentru” este 
adoptată Hotărârea nr. 7/2025. 
 Punctul 8. Cereri adresate Consiliului local al comunei Apateu. 
 Domnul consilier Mișca Teodor - domnule președinte dacă îmi acordați cuvântul, stimați 
colegi, la punctul acesta controversat cu organigrama, ... (secretar general-domnul consilier 
suntem la cereri!!!), domnu președinte, având în vedere că suntem și colegi de partid, te rog să 
inversezi, domnu secretar aveți obligația să scrieți acolo ce vorbim noi... domnul consilier Mișca 
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Teodor continuă cu acest subiect, arată domnului consilier Valcan Adrian-Ionel că nu există 
abținere, trebuie să ai atitudine fermă..., acesta îi răspunde că nu votează la comandă..., felicită 
pe domnul primar că a intrat în tridentul ăsta, de vârf...care a început cu Rodica Hoibor care lo 
dat afară pe domnul secretar, o continuat după aceea cu ... discuțiile degenerează... i-am spus și 
domnului Bondor că nu a făcut bine că a dat afară pe mama lu Petrea Hoibor, nu-i corect, tot 
așa vă spun, domnu, ăă, ăsta, nu era corect să dați afară omu atâta timp cât nu ați făcut pașii 
suficienți, ăă, progresivi în, ăă, a rezolva această problemă, iar a nu avea atitudine față de, ăă, 
astfel de ăsta, înseamnă că, de exemplu, înseamnă că vom culege, mâine poimâine, ăă, roadele 
a ceea ce semănăm astăzi, ...vă spun vouă că poate e ultimul mandat... 
 Domnul secretar general părăsește sala deoarece domnul consilier Mișca Teodor insistă 
să se discute subiecte de acum 25 de ani, despre unii angajați ai primăriei fără nici o justificare... 
toate acestea cu acordul președintelui de ședință. 
 Domnul secretar general este înlocuit de doamna consilier juridic Costea Ana-Ramona. 
 Se trece la cereri. 
 Domnul președinte de ședință Botaș Florea-Radu - avem cererea firmei SC Petroline SRL 
care a mai fost în urmă cu două luni și s-a respins, acuma eu nu știu ce rost mai are să o 
discutăm din moment ce cerea s-a respins, în fiecare lună venim cu cerere, dacă s-a respins 
odată.. să facem o regulă ce mai vine mâine cu ea?! Ce suntem noi, bătaie de joc? 
 Domnul consilier Stana Stelian-Dumitru - referitor la această cerere domnul președinte, 
noi în ședință am hotărât că se organizează o comisie... să se meargă la fața locului să se vadă 
ce vrea omul să facă. 
 Domnul președinte de ședință Botaș Florea-Radu - ce comisie?, nu-ți trebuie nici o 
comisie organizată, pentru ce comisie? Pe noi nu ne interesează ce vrea să facă, ne interesează 
ce a făcut...a pus căruța înaintea cailor, a făcut și ne-a pus în fața faptului împlinit, ne-a forțat 
mâna. 
 Domnul consilier Valcan Adrian-Ionel - am înțeles că cinci metri de la gard se face 
pădure, lucru pe care eu nu-l văd rău, prima dată am înțeles că se face tot câmpul ceea ce nu 
era ok dar cinci metri de la gard să pui pomi nu-i un lucru rău... 
 Intră în discuție și cetățenii participanți...discuțiile degenerează... domnul primar 
sugerează să se meargă acum la fața locului...discuții care nu se consemnează în procesul-
verbal. 

... ședința se încheie... 
 

 Notă: Există posibilitatea ca unele proiecte de hotărâri să fi suferit modificări în timpul 
ședinței, de aceea hotărârea adoptată nu va mai avea conținutul fidel reflectat din proiectul de 
hotărâre. Membrii consiliului local fiind de acord cu aceste modificări. 
 În conformitate cu prevederile art. 243, alin. (1), lit. f) din Ordonanța de urgență a 
Guvernului nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, 
secretarul general al comunei asigură întocmirea procesul-verbal al ședințelor consiliului local și 
redactarea hotărârilor consiliului local. 
 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                                    
Florea-Radu BOTAȘ 

 
 
 

SECRETARUL GENERAL AL COMUNEI APATEU, 
Jurist Ioan BOTAȘ 


